
L'alcalde de Banyoles no veu necessari ampliar les zones de

bany de l'estany

Miquel Noguer considera que el club nataci� �s un espai p�blic i lamenta que els

promotors de la protesta de dissabte no haguessin mirat de dialogar

La caseta de serveis de la zona de bany de la Caseta

de Fusta, estrenada fa pocs dies. Foto: R. E.

Els banyolins ja disposen de prou zones de l'estany on banyar-se, i,

a m�s, condicionar-ne de noves resultaria car perqu� s'hi ha de

garantir la seguretat. Per tant, tot i que es podria arribar a estudiar,

Òno seria f�cilÓ accedir a la petici� d'un sector de ciutadans de

permetre el bany en m�s punts del llac. Aquesta �s, en resum,

l'actitud de l'alcalde, Miquel Noguer (CiU), en resposta a l'acte

reivindicatiu que va tenir lloc dissabte.

Noguer va assenyalar ahir que ja hi ha tres espais on es permet el bany: la Caseta de Fusta (gratu�t) i davant dels

Banys Vells i del Club Nataci� Banyoles (tots dos de pagament). Els que reivindiquen m�s espais per banyar-se

recorden que la ciutat no t� cap piscina p�blica, una circumst�ncia que segons Noguer no �s exacta, ja que les

instalálacions del club nataci� s�n p�bliques Ðva dirÐ, amb una concessi� municipal. ÒQue ning� es pensi que

p�blic vol dir gratisÓ, va puntualitzar.

D'altra banda, va lamentar que abans de la mobilitzaci� de dissabte els promotors no haguessin mirat de

dialogar. ÒJo me'n vaig assabentar el mateix diaÓ, va af irmar Noguer. Tampoc no ent�n Ðva afegirÐ que la

demanda aparegui pocs mesos despr�s que el ple municipal va aprovar per unanimitat, i sense haver rebut cap

alálegaci�, el nou reglament d'activitats de l'estany (RAE), en qu� queden f ixades les zones de bany.

La protesta continuar�L'acte reivindicatiu de dissabte es va fer nom�s a mitges, ja que la policia municipal va

impedir que es consum�s la banyada en un lloc prohibit, tal com s'havia planif icat. Els promotors van recollir unes

250 signatures de supor t i preveuen convocar un acte similar els pr�xims mesos.
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